
Dato   Tirsdag 30.08.22, møte nr. 6/2022 

Tilstede Tove Wangensten, Bjørn Slaatten, Rune Holen, Christin Ottmann, Inger Louise 

Stange, Rune Olsen og Magrit Kilen Stoebner 

 
Elisabeth Sageng var forhindret 

I tillegg 

møtte 

Daglig leder Charlotte Storm 

Protokoll Inger Louise Stange 

 

Følgende saker ble behandlet: 

 

Sak Beskrivelse og konklusjon  

19.22 Godkjenning innkalling og protokoll  
Protokollen fra forrige møte ble godkjent    

 

26.22 Daglig leder orienterte om følgende: 

Status lydanlegg 

Lang prosess i valg av firma 

Mye fram og tilbake med levert utstyr 

Mye dialog med selger/tekniker 

Mye testing ulike løsninger i sal 

 

Erfaringer nytt medlemssystem så langt 

Godt og funksjonelt system med mange søkemuligheter. Rapportmuligheter (som har 

vært mangel i gammelt system) 
 
Funksjonærtreff 09.09.22 

Personalmøte resepsjon og Teambuildingsopplegg ute (eksternt firma) 

Handle inn mat og drikke for mingling etterpå 

 

Endringer i styrkerommet/avdelingen. 

Mer eller mindre ferdigstilt. Så langt godt mottatt av mosjonistene. 

 

Byfesten  

Viktig å delta, stor parade, knyttet kontakter. Mange kjenner ikke til F&S 

 

Medlemstall 

P.t 1030 medlemmer (inkl. funksjonærer) Bedre mulighet å følge opp medlemsutvikling 

m nytt system. 

Må erkjenne at fortsatt STOR konkurranse om kundene 

•F&S 30-årsfeiring 

 

27.22 Gjennomgang av regnskap for juli 

Foreningens økonomiske situasjon er krevende 

Trenger å bruke mer tid på analyser av økonomien framover 

Den økonomiske situasjonen er presset og mulige sparetiltak må kartlegges og vurderes.  

 

    



28.22 Arbeidsform og samarbeidsklima i styret. 

Tove innledet. Deretter åpen diskusjon rundt bordet 

.  
29/22 Styrets vedtak om 8% stigning på treningsavgiften.Ønsket varsling 01.08. med  

effekt fra 01.09. 

 

Gjennomgang av saken 

Noen styrerepresentanter gav uttrykk for at ampanjer ikke lar seg kombinere med styrets 

krav om 8% økning av treningsavgiften.Det ble ikke gjort noe vedtak om å endre den 

praksisen som brukes i dag 

 

30/22  Saker til orientering 

 

Årsmøtet ba styret ta forslag om Livstidsmedlemskap for lang og tro tjeneste vider i 

samarbeid med daglig leder. treningsavgift. Rune O orienterte om spørrerunden hos 

funksjonærene. Presenteres neste møte 

 

 

31.22 Eventuelt 

Ingen saker til eventuelt 

 

Saker til neste møte 

• Styret gjennomgår DL sin stillingsinstruks 

• Gjennomgang av økonomi m analyse av tall 

• Vurdere DL sitt forslag til sparekutt 

 
Høstens styremøter er berammet til  

11.10 
13.12 – må finne ny dato  

(avklares på gruppechat) 

 
                Møtestart Kl. 17.30  

 

 


